



KEMENTERIAN PELANCONGAN SENI DAN BUDAYA MALAYSIA

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) melalui Sijil Perakuan Pendaftaran & Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Taraf Bumiputera dari Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU/STB) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/bekalan seperti di bawah serta berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia;

BUTIR-BUTIR TAWARAN	TARAF SEBUTHARGA & SYARAT-SYARAT PENDAFTARAN	LAWATAN TAPAK (TARIKH) DAN TEMPAT TAKLIMAT	TARIKH, WAKTU DAN TEMPAT TAWARAN TUTUP
<p><u>NO. SEBUTHARGA :</u> SH/IB/400-10/08/SH-02/2020</p> <p>KERJA-KERJA PENGGANTIAN FAN COIL UNIT (FCU) BILIK SRI NILAM & BILIK HOLDING ROOM SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI BANGUNAN PANGGUNG ISTANA BUDAYA</p>	<p><u>KOD BIDANG BARU : BERDAFTAR DENGAR CIDB</u></p> <p><u>GRED</u> G2</p> <p><u>KATEGORI</u> ME</p> <p><u>PENGGHUSUSAN</u> M01</p>	<p>Taklimat dan Lawatan Tapak (Kehadiran adalah diwajibkan)</p> <p><u>PENDAFTARAN TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK :</u></p> <p>TARIKH : 05.08.2020 (RABU)</p> <p>MASA PENDAFTARAN : 10.00 PAGI</p> <p>TAKLIMAT : 10.30 PAGI</p> <p>TEMPAT : LOBI BANGUNAN PANGGUNG, ISTANA BUDAYA</p>	<p><u>TARIKH IKLAN :</u> 29.07.2020 (RABU)</p> <p><u>TARIKH TUTUP :</u> 12.08.2020 (RABU) Sebelum atau Pada Jam 12.00 tengahari</p> <p><u>TEMPAT :</u> Unit Perolehan Aras 2, Bangunan Pentadbiran, Istana Budaya</p>

- I) Penyebut harga hendaklah menunjukkan **SIJIL PENDAFTARAN ASAL SEPERTI DISYARATKAN** sebelum dibenarkan menyertai tawaran semasa menghadiri taklimat Sebut Harga.
- II) Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam **SAMPUL SURAT YANG DIGAM ATAU BERPELEKAT** dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga seperti tertera di atas.
- III) Penyebut Harga perlulah membawa **SIJIL ASAL SSM, CIDB MALAYSIA, SPKK** dan **STB** dalam kod bidang yang berkaitan. Kegagalan penyebut harga membawa dokumen seperti yang dimohon akan menyebabkan pihak penyebut harga gagal menyertai tawaran ini. Pendaftaran akan dibuat sewaktu taklimat seperti yang dinyatakan diatas.
- IV) Penyebut harga yang tidak mendapat apa-apa jawapan selepas 3 bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.
- V) Penyebut harga di**GALAKKAN** membawa **COP SYARIKAT** semasa menghadiri taklimat.